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HC Dobrogea Sud a primit
finanţare în valoare de
10.000.000 de lei

Formaţia masculină Handbal Club
Dobrogea Sud Constanţa este susţinută, ca și
în sezonul trecut, de Primăria și Consiliul Local
Municipal Constanța. În ședința ordinară de
marţi, consilierii locali au aprobat proiectul de
hotărâre privind alocarea sume de 10.000.000
de lei din bugetul local pentru finanțarea
echipei, la același nivel ca anul trecut. HCDS a
câştigat sezonul trecut Supercupa și Cupa
României, iar în sezonul 2018-2019 și-a
anunțat intenția de a lupta pentru toate trofeele
interne și de a avea un parcurs cât mai lung în
Cupa EHF. HCDS își propune calificarea în
grupele competiției. „Am alocat sume fără
precedent pentru susținerea sportului
constănțean. Am impus criterii de performanță
din ce în ce mai ridicate. Mă bucur că
Municipiul Constanța are astăzi Cupa și
Supercupa României la handbal masculin”, a
declarat primarul Decebal Făgădău. „Le
mulțumesc primarului Decebal Făgădău și
consilierilor locali. Pentru noi este un semnal
că ceea ce facem este bine pentru orașul
Constanța și comunitatea în care trăim. Ne
dorim și în anii următori să facem performanță
la Constanța. Sunt convins că vom avea un an
handbalistic foarte bun la Constanța”, a spus
președintele HC Dobrogea Sud, Rudi
Stănescu, pentru site-ul oficial al clubului.
HCDS va juca primul meci oficial din noul
sezon împotriva campioanei en titre, Dinamo
Bucureşti, la 25 august, la București, în
Supercupa României. Aflată în cantonament în
Slovenia, HC Dobrogea Sud a disputat
miercuri seară, după închiderea ediţiei, încă un
meci de verificare, la Podcetrtek, cu echipa
slovenă Gorenje Velenje. Vineri, 3 august, este
programată o altă întâlnire amicală, cu
puternica formaţie slovenă Celje Pivovarna
Lasko.

Sume importante alocate
sportului constănţean, 
dar fără fotbal

Consilierii locali au mai aprobat în cadrul
şedinţei alocarea de fonduri şi pentru alte
cluburi şi asociaţii sportive constănţene. În
afară de cele 10.000.000 de lei alocate HCDS,
au mai primit bani următoarele structuri
sportive: Clubul Sportiv Universitar Neptun
Constanța (800.000 de lei), Asociația Sportivă
Baschet Club Athletic Constanța (1.200.000 de
lei), Clubul Sportiv Phoenix Constanța
(1.200.000 de lei), Asociația Club Sportiv
Tomitanii Constanța (2.750.000 de lei),
Asociația Club Sportiv Academia de Volei
Tomis Constanța (58.000 de lei), Asociația Club
Sportiv Top Volei 05 Constanța (300.000 de
lei), Clubul Sportiv Top Star TT Constanța
(400.000 de lei) şi Clubul Sportiv Știința
Constanța (192.888 de lei).

Participare record la a zecea
ediție a TriChallenge Mamaia

Cea mai mare competiție de triatlon din
Sud-Estul Europei, TriChallenge Mamaia, care
se va desfăşura în perioada 14-16 septembrie,
va aduce la start, în cele trei zile de competiții
din acest an, peste 2.000 de pasionați de sport,
500 de sportivi fiind deja înscrişi. Mai multe
detalii despre eveniment sunt disponibile pe
site-ul www.trichallenge.roși pe pagina de
Facebook a competiției,
www.facebook.com/TriathlonChallenge.

Pe scurtJoi seară, de la ora 21.00, în UEFA Europa League

Jucătorii Viitorului cred în şansa lor

Joi seară, de
la ora 21.00
(în direct la

TVR 1), la Arnhem, se
va disputa întâlnirea
dintre echipa locală
Vitesse şi FC Viitorul
Constanţa, din manşa
secundă a turului al
doilea de calificare din
UEFA Europa
League. După remiza
din tur, scor 2-2
(Drăguş 44, 49 /
Matavz 54, B.
Linssen 73),
înregistrată pe terenul
Viitorului, formaţia
olandeză are acum
prima şansă în duelul
pentru calificarea în
turul al treilea. Dar
jucătorii pregătiţi de Gheorghe Hagi
sunt decişi să lupte pentru fiecare
minge şi pornesc în duelul de joi cu
dorinţa de a obţine un rezultat pozitiv,
pentru a reuşi o spectaculoasă
calificare fiind obligaţi să joace
aproape perfect în confruntarea de joi
seară. După egalul din partida cu
Concordia Chiajna, scor 1-1,
înregistrat luni seară, fotbaliştii
constănţeni au efectuat marţi seară
ultimul antrenament înaintea plecării
în Olanda, miercuri delegaţia
constănţeană ajungând la Arnhem.

„Am nevoie de prospeţime. Am

nevoie de o echipă puternică, care să
încerce imposibilul, în deplasare, cu o
echipă foarte bună şi să jucăm fotbalul
nostru. Important este că avem un lot
bun şi avem jucători pe care putem să
îi schimbăm”, a spus Gheorghe Hagi
după meciul de la Chiajna. Jucătorii
Viitorului au efectuat miercuri seară,la
Arnhem, antrenamentul oficial pe
terenul care va găzdui partida de joi.

Arbitrul scoţian Kevin Clancy va
conduce la centru partida dintre
Vitesse şi Viitorul.

n FCSB - RUDAR VELENJE, LA
BUCUREŞTI n Tot joi seară, de la ora

21.30 (în direct la Pro TV), pe Arena
Naţională din Bucureşti, va avea loc
meciul dintre FCSB şi formaţia
slovenă Rudar Velenje, din a doua
manşă a turului al doilea de calificare
din UEL. Succesul din tur, din
deplasare, scor 2-0 (Man 4, Teixeira
74), conferă trupei lui Nicolae Dică un
avantaj important în disputa pentru
prezenţa în turul următor, suporterii
echipei FCSB aşteptând încă o
victorie a favoriţilor.

Adrian LUNGU
adrian.lungu@telegrafonline.ro

Fotbal / Liga a 2-a

SSC Farul vrea un stadion plin la debutul 
în eşalonul secund

După ce a fost la un pas de
desfiinţare chiar înaintea startului
sezonului 2018-2019 din Liga a 2-a la
fotbal, formaţia SSC Farul Constanţa
se află acum pe ultima linie dreaptă a
pregătirilor în vederea partidei din
prima etapă, cu ACS Poli Timişoara.
Partida se va desfăşura sâmbătă, 4
august, de la ora 13.00, pe terenul

„Central” din Complexul Academiei de
Fotbal „Gheorghe Hagi” de la Ovidiu,
iar biletul de intrare va costa 10 lei.
Biletele pot fi cumpărate din rețeaua
eventim.ro, iar sâmbătă, în ziua
partidei, și de la casele de bilete ale
stadionului care va găzdui întâlnirea.
Clubul constănţean a anunţat că a
semnat contracte cu 20 de jucători,

aceştia urmând să fie prezentaţi în
aceste zile. 

„Numărăm descrescător cu
emoţie şi entuziasm. Numărăm zilele,
orele, minutele şi secundele care ne
mai despart de startul noului sezon al
Ligii a II-a. Rememorăm cu drag
clipele de început! Prima acţiune de
selecţie, primul meci amical, primul

oficial, prima
victorie! O
primă
promovare şi, la
un an distanţă,
încă una. Cine-
ar fi crezut?!
Probabil nici cei
mai optimişti
dintre noi nu ar
fi îndrăznit să
viseze atât de
sus. Totuşi, iată-
ne înainte de
începutul unui
nou capitol din
povestea

frumoasă a renaşterii Farului. O
poveste pe care ne-o dorim fără de
sfârşit. Sâmbătă, 04 august, începând
cu ora 13:00 ne vom regăsi la Stadion.
La Stadionul din Ovidiu, terenul
principal din cadrul Academiei
„Gheorghe Hagi”. Vom cânta
împreună şi ne vom bucura pentru şi
alături de Farul. Mai e puţin! Împreună

ducem mai departe spiritul farist!”,
este mesajul SSC Farul postat pe
pagina oficială de Facebook.

Şi Emanuela Gavrilă, femeia de
afaceri care a semnat un contract de
asociere cu SSC Farul, pentru a
susţine activitatea echipei suporterilor,
a postat următorul mesaj pe pagina
personală de Facebook: „Sâmbătă
începe lupta adevarată, cea de pe
gazon, acolo unde ar trebui să se
ducă luptele din fotbal. Nu mă
interesează nimic altceva decât
promovarea şi succesul echipei de
fotbal a Constanţei, oraşul meu! Nu
vreau să mai aud comentariile din
spate, răutăţile si predicţiile negative.
Nu vreau să ştiu ce zice şi ce vrea
Marica, nu mai veniţi cu bârfe, nici ce
fac duşmanii sportului constănţean
pentru a ne distruge, nu vreau să mai
ştiu! Dacă ne puteţi încuraja, vă
aşteptăm lângă noi, cu inimile
deschise. Dacă aveţi critici şi atitudini
negative, nu ne contactaţi. Vorbiţi între
voi, pe la colţuri. Noi avem treabă,
trebuie să câştigăm puncte şi să
aducem zâmbete pe chipurile
constănţenilor. Alungaţi şi prigoniţi de
către autorităţi, vom juca oriunde vom
putea şi ne vom pune energia şi
sufletele în meciuri”.

Adrian LUNGU
adrian.lungu@telegrafonline.ro

SSC Farul se află în faţa unei noi provocări
(sursa foto: Facebook Emanuela Gavrila)


